
Zápis ze společné schůze výboru klubu a kontrolní komise (dále jen KK)
konané dne 22.února 2020 v Němčicích nad Hanou     

Český svaz chovatelů, Klub Mbh

Společnou schůzi výboru a KK svolal rozesláním pozvánek v el. podobě a vedl jednatel 
klubu př. Mejzlík.
Schůze byla zahájena dne 22.2.2020 v Němčicích n.H. v 8:45 hod. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Přítomni: 
př.Zbraněk Miloslav, Kaiser Michal, Mejzlík Jiří, Hénik Radoslav, Brabec Jaroslav, Matúšů
Pavel st., Nečasová Marcela Mgr.
Omluven: př. Duchoň David
Hosté: př. Foltýn Stanislav
Prezenční listina je uložena u jednatele klubu. 
Jednání je usnášení schopné.
 Program:
1/ Zahájení
2/ Zpráva předsedy klubu
3/ Vyhodnocení plnění úkolů uložených na výroční schůzi klubu dne 9.11.2019 v Prostějově
4/ Výstavní činnost v r. 2020 
5/ Diskuze 
6/ Usnesení a závěr

K bodu 1:
Společnou  schůzi  výboru  klubu  s KK  zahájil  př.  Mejzlík.  Přivítal  přítomné  a  seznámil  je
s programem  schůze.  Poděkoval  př.  Foltýnovi  za  poskytnutí  objektu  ZO  Němčice  n.H.
Omluvil nepřítomného člena KK př. Duchoně, který v době konání schůze působí jako garant
na výstavě v Kojetíně. 

K bodu 2:
Předseda klubu př. Kaiser pozdravil rovněž všechny přítomné, poděkoval př.  Foltýnovi za
poskytnutí místnosti ZO Němčice n.H. pro naše jednání. Připomněl, že po květnovém školení
posuzovatelů bude platit nový vzorník králíků. Naše připomínky byly vzaty v úvahu a  podle
´uvážení tvůrců vzorníku budou do nového vzorníku zakomponovány.  Dále připomněl, že se
podle jeho názoru osvědčilo pořádání speciálky v listopadu, mělo by se to letos opět udělat
v listopadu a vyslovil spokojenost s posuzováním př. Lakomého. Př. Mejzlíkovi poděkoval za
článek poslaný do Chovatele ze speciálky v Prostějově. Jednatel klubu pouze připomněl, že
je v Chovateli uveden mylně jako autor článku i fotografií, což jsou ale  př. Matúšů st. a ml.
K této chybě došlo ze strany redakce časopisu.
 
K bodu 3: 
Vyhodnocení plnění úkolů uložených na výroční členské schůzi v Prostějově dne 9.11. 2019
provedl jednatel klubu:
- jednatel klubu s př. Lakomým vypracoval a poslal článek do časopisu Chovatel ze
  speciálky v Prostějově
- placení klubových příspěvků – viz př. Hénik v bodě 5
- výroba banenru- př. Matúšů st. Vysvětlil, proč byla výroba zatím pozastavena
- klubový zpravodaj byl v termínu vypracován a všem členům klubu rozeslán

K bodu 4:
Prioritní výstavy v r. 2020:
- místní výstava s expozicí Mbh v Držovicích-začátek května



- místní výstava s expozicí v Mbh v Němčicích n.H.-3.dekáda července
- CVMK v Přerově dne 19.a 20.9. 2020
- klubová speciálka v Prostějově-termín bude ještě vybrán podle dalších výstav,
  pravděpodobně  listopad
- Moravia Brno dne 5.a 6.12. 2020

K bodu 5: 
-př. Hénik seznámil přítomné se stavem pokladny a s průběhem placení klub. příspěvků,
 termín úhrady je  až do 31.3.2020.
 Hotovost: 3.258 kč     Na účtě: 10. 784,39 kč       Celkem: 14.042, 39 Kč
 Připomněl, že jsme obdrželi příspěvek 3.000 Kč od ÚOK na činnost klubu, 1.000 Kč od firmy
 Euronářadí  prostřednictvím př. Šujana a 762 Kč od ÚOK za výstavní činnost na CVMK a 
CV   v loňském roce.

-př.  Mejzlík-  seznámil  přítomné s konáním CVMK v příštích  čtyřech letech v Přerově,  CV
Chovatel v Lysé n.L a evropské výstavy v Tullnu v roce 2021

- př. Mejzlík- upozornil na termín konání celostátní konference chov. králíků v Praze dne 
25.4. 2020 s tím, že se zúčastnil  již  6x a byl  by rád,  kdyby se zúčastnil  již  někdo další-
nabídla se př. Nečasová, která sdělila, že to pro ni nebude problém  

-př. Mejzlík připomněl klubovému registrátorovi  poslat hlášení o registraci králíků za uplynulý
rok po 31.3. 2020 př. Vilhelmovi a př. Jahodovi

-př. Brabec otevřel diskuzi ohledně klubové speciálky. Přítomní se shodli, že delegován bude
př.  Lakomý,  náhradník př.  Přikryl.  Musí  se  nejdříve  zjistit  termín výstavy Morava Slezko
v Přerově, brát v úvahu také termín CV v Lysé  13.a 14.11. a výstavu holubů v Prostějově

-př.  Zbraněk navrhl  obeslat  CV v Lysé n.L.  protože se jedná o vrcholovou akci.  Jednatel
vysvětlil, že v současné době jsou v Čechách aktivní pouze 2 chovatelé, akci lze uskutečnit
pokud bude zajištěno dostatečné množství králíků a také doprava

Přihlášku k opětovnému vstupu do klubu si podal př. Grígeľ Pavol. Jednatel klubu připomněl,
že jmenovaný již členem klubu byl,  ale na vlastní žádost zde své členství k 31.12. 2017
ukončil. Svůj odchod odůvodnil tím, že odmítá směr šlechtění, který klub prosazuje.  Po dobu
působení v klubu se př. Grígeľ choval opakovaně nevhodně a v rozporu s dobrými mravy k
jednateli,  ten  z tohoto  důvodu  jeho  přijetí  do  klubu  nedoporučil.  V  podobném  duchu  se
vyslovil i předseda klubu. Jiného názoru byli př. Zbraněk a př. Nečasová, kteří přijetí do klubu
naopak doporučili.  Ostatní  se nevyjádřili.  Tento bod jednání  byl  ukončen tak,  že jednatel
převzal přihlášku, klubový příspěvek ve výši 200,- Kč byl př. Grígeľovi  vrácen a výbor s KK
se k tomuto bodu vrátí znovu na svém příštím jednání. 
 
K bodu 6:
Výbor klubu bere na vědomí:
-zprávu předsedy klubu, jednatele, pokladníka  

Výbor klubu ukládá:
- př. Nečasové zastupovat klub na  celostátní konferenci chovatelů králíků  dne 25.4.2020 v 
Praze
- př. Brabcovi zjistit termín konání klubové speciálky v Prostějově  s ohledem na výstavu 
holubů
-předsedovi a jednateli klubu svolat další schůzi výboru s KK do Držovic při pořádání místní 
výstavy začátkem května 2020

Předseda klubu poděkoval všem přítomným za účast na společné schůzi výboru a KK.



Společná schůze výboru klubu Mbh  a KK byla ukončena  22.2.2020 v 11:05 hod.
Zápis sepsal dne 23.2.2020: Jiří Mejzlík, jednatel klubu
Zápis ověřil dne 25.2. 2020: Michal Kaiser, předseda klubu


